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Ergün: Seçim barajı çalışması şimdilik yok 
Karaman’da incelemelerde bulunan Sanayi ve 
Ticaret Bakanı Nihat Ergün, seçim barajının düşürülmesiyle ilgili “Bugün 
itibariyle le baraj sisteminde bir çalışma olmadı. Ama bu hiç olmaz anlamına 
gelmez” dedi 

Ergün, şöyle konuştu: “Seçim sistemi, bir tarafta adaleti, bir tarafta temsilde adaleti 
sağlamalıdır. Baraj sisteminin siyasi istikrarı sağlayacağı öngörülüyor. Çünkü düşük 
barajlar siyasi istikrarı kurmakta zorluklar çıkarıyor. Bu sorunun çözümü için bizim 
önerdiğimiz başka formüller de oldu. Türkiye milletvekilliği sistemi oluşturalım, 
550 milletvekilin 450’si normal sistemde seçilsin. 100 tanesi de Türkiye 
milletvekilliği sisteminin içinden seçilsin. Ve siyasi partilerden yüzde 1 oy alan bile, 
bu 100 milletvekilinden bir pay alsın. Böylece barajın, 100 milletvekili içinde yüzde 
bire çekilmesi söz konusu olacaktır. Bir mutabakat sağlanabilirse, siyasi istikrarı 
bozmayacak temsilde adaleti sağlayacak bir model üzerinde de çalışılabilir.”

 

1/1 ページMilliyet İnternet haber, finans, spor, astroloji, sağlık, hava durumu, sinema, televizyon,...

2010/04/22http://www.milliyet.com.tr/Yazdir.aspx?aType=HaberDetayPrint&ArticleID=1217331


